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Protokoll 12/2020

fört vid Södermalms stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 17 december 2020 kl. 17:30-18:30, Göta Ark, 
Medborgarplatsen 25 - stängt för allmänheten

Ledamöter Christoffer Järkeborn (M) Ordförande
Anders Göransson (S) Vice ordförande
Filip Solsjö (M)
Harald Eriksson (M)
Anders Karlsson (M)
Anne-Lie Elfvén (L)
Anna-Klara Müntzing (MP)
Lars Rottem Krangnes (C)
Britten Lagerkvist Tranströmer (S)
Magnus Nilsson (S)
Charlotte Lilja Pittuco (V)
Christina Wallmark (SD)
Elis Wibacke (V) ersätter Birgitta Sevefjord (V)

Ersättare Eva Runvald (M)
Britt Haselwanter (M)
Roslana Cederhage (M)
Anton Johansson (L)
Magnus Palm (MP)
Ashna Ibrahim (C)
Frida Bondesson (KD)
Cassandra Solback (S)
Ulf Wester (SD)
Antonia Simon (FI)

Övriga närvarande Cecilia Bross (Lärarförbundet) Personalföreträdare
Ulf Fogelström (SSR) Personalföreträdare
Ann-Christine Jenvén Stadsdelsdirektör
Maria Engfors Nämndsekreterare
Anna Remmets Ersättare nämndsekreterare

Justerare Christoffer Järkeborn (M), Elis Wibacke (V)

Datum för justering 2020-12-21

Paragraf §14

Sekreterare Anna Remmets



Södermalms stadsdelsnämnd Protokoll nr 12/2020

2020-12-17



Södermalms stadsdelsnämnd Protokoll nr 12/2020

2020-12-17

§ 14
Medborgarförslag gällande pumptracks 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2020/763

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.
 

Reservationer
Anders Göransson (S), Britten Lagerkvist Tranströmer (S), Magnus 
Nilsson (S), Charlotte Lilja Pittuco (V) och Elis Wibacke (V) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag (bilaga).
 

Ersättaryttrande
Antonia Simon (Fi) ställer sig bakom det gemensamma förslaget 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
pumptracks. Anläggningen utgörs av en rundbana med olika gupp 
och hopp för cykel. Enligt förslagsställaren skulle en pumptrack 
kunna förläggas till Tantolunden eller vid parken Bergsgruvan.

Stadsdelsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget då en 
pumptrackanläggning på rätt plats skulle kunna bli ett populärt 
tillskott till lek- och sportmöjligheterna inom Södermalms 
stadsdelsområde.

Med anledning av att det i stadsdelsområdets parker finns många 
befintliga parkanläggningar som är i behov av underhålls- och 
investeringsåtgärder anser dock förvaltningen att anläggandet av en 
pumptrack inte är prioriterat. Förvaltningen föreslår däremot att 
förslaget läggs in i förvaltningens ”idébank” för att kunna utredas i 
samband med kommande parkupprustningsprojekt.

Beträffande de i medborgarförslaget föreslagna platserna för en 
pumptrackanläggning anser förvaltningen att det är svårt att finna 
en lämplig plats för en sådan anläggning i Tantolunden och i 
Bergsgruvan då den är förhållandevis utrymmeskrävande. 
Förvaltningen anser vidare att en pumptrackanläggning 
gestaltningsmässigt inte passar in i Tantolundens karaktär då parken 
är en viktig promenadpark med stora naturvärden. I Bergsgruvan är 



Södermalms stadsdelsnämnd Protokoll nr 12/2020

2020-12-17

det enligt förvaltningen viktigt att behålla de grönytor som finns i 
parken för spontan användning då en betydande del av parken redan 
idag upptas av bland annat en bollplan.

Förslag till beslut
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.

Anders Göransson m.fl. (S) och Charlotte Lilja Pittuco 
m.fl. (V) föreslår att nämnden beslutar enligt Socialdemokraternas 
och Vänsterpartiets förslag (bilaga).
 

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut - 
förvaltningens förslag och det gemensamma förslaget från 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet. Ordföranden ställer 
förslagen mot varandra och finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag.
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2020/763-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

gällande Pumptracks.
 SÖD 2020/763-4.1 Medborgarförslag SÖD 2020-763



Bilaga § 14 - eget förslag (S) och (V)

Södermalm

2020-10-20
Ärende 13 och 14

Medborgarförslag om 
"pumptrack" under Västerbron på 

Långholmens södra sida

Medborgarförslag gällande pumptracks

Anders Göransson m.fl. S
Lotta Pittuco Lilja m.fl. V

Antonia Simon Fi

Förslag till beslut 

- Att stadsdelen, i enlighet med beslutet från 22 maj 2014 söker pengar från 
de centrala parkinvesteringsmedlen för att anlägga en parkouranläggning

DRÖMMAR BLIR SANNA. 
Allt fler medborgarförslag blir verklighet på Södermalm. 
Bastun i Tanto är ett exempel

Så såg förstasidan på Södermalmsnytt 14 dec 2017. 

Dansbanan borta vid Tanto, stadsodlingar, skateramp i Tanto. Exemplen är 
många. Ska den utvecklingen fortsätta krävs dels en politisk vilja dels resurser. 
Den nuvarande majoriteten har varit mycket tydlig i det första avseendet nu 
hoppas vi att de också följer upp sina positiva uttalanden med att också tillföra 
tillräckligt med pengar för att se till att drömmarna blir just sanna.  

För det här är en viktig del i att utveckla Södermalm. En del i en trygghetsstrategi 
där vi befolkar det offentliga rummet. Med utgångspunkt från söderbornas och 
stockholmarnas intressen gör vi investeringar i sådant som medborgarna sedan 
bär. 

Genom att anlägga en parkouranläggning skulle vi omvandla vad som idag är en 
outnyttjad yta till en levande stadsmiljö. Långholmen skulle få ytterligare en 
attraktion utan att vi inkräktar på befintliga värden.



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
CHRISTOFFER,JÄRKEBORN 2020-12-21
Elis,Wibacke 2020-12-21
ANNA,REMMETS ASKMAN 2020-12-21
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